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Sundhedsudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse
Dato: 25. januar 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 305
Vil ministeren oplyse, hvilke negative konsekvenser etableringen af Rådet for 
Anvendelse af Dyr Sygehusmedicin (RADS) kan have for danske patienter i 
behandling for f.eks. leddegigt, sclerose og cancer?

Spørgsmål 306
Ministeren bedes oplyse om relevante patientforeninger bliver høringsberettigede 
forud for implementering af fremtidige nationale rekommandationslister og 
behandlingsvejledninger for dyr sygehusmedicin?

Spørgsmål 307
Vil ministeren oplyse, hvilke konkrete besparelser Danske Regioner forventer at 
opnå på baggrund af Rådet for Anvendelse af Dyr Sygehusmedicins arbejde, og 
på hvilket erfaringsgrundlag disse besparelser er estimeret?

Spørgsmål 308
Hvad er ministerens egen holdning til Rådet for Anvendelse af Dyr 
Sygehusmedicin – set i lyset af, at han i sommeren 2009 forhandlede en 
rabataftale på plads med medicinalindustrien og at der via finansloven for 2010 er 
tilført Regionerne yderligere midler til medicin?

Spørgsmål 309
Vil ministeren oplyse, om der i andre europæiske lande er erfaringer med 
”tvungent førstevalg” af medicin, og hvad konsekvenserne heraf har været for 
kvaliteten af patientbehandlingen?
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Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand.


